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Abstract (en)
The boiler (1) has a flap gate (2) provided with an inlet conduit (21) in downstream of a pre-mixing chamber (3). A combustion chamber (7) contains
a flash chamber (11) in an extension of an ignition chamber (10) in downstream of the inlet conduit. The combustion chamber is delimited by a metal
wall (6), and the ignition chamber surrounds a flame positioner (17). The ignition chamber is delimited by another metal wall (12) that is coaxial to
the former wall. The latter wall of the ignition chamber is perforated by notches (20).

Abstract (fr)
Dans une chaudiere (1) pulsatoire, on stabilise en un lieu souhaité une zone d'auto inflammation d'un mélange comburant / carburant correspondant
a un point chaud a l'intérieur d'une chambre d'inflammation (10), grace a des encoches (20) réalisées dans la paroi (12) de la chambre
d'inflammation (10). Le battement du clapet de la vanne (2) conserve alors une bonne synchronisation avec la pulsation de combustion ainsi qu'une
combustion complete tout au long de la durée de fonctionnement de la chaudiére (1). Le rendement et la puissance de la chaudiére sont accrus.
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